
 
 
 
Sats på trebyen – med kino! 
 
 
Levanger-Avisa spør 29.1. fem av partienes ledere i kommunestyret om hvor de mener kinoen 
bør ligge for framtida. Ingen av dem tar entydig standpunkt, men alle er enten tilhengere av 
eller åpne for å flytte kinoen, enten til Moan eller til Røstad/havneområdet. 
 
De Grønne har derimot et klart standpunkt: kinoen bør fortsatt være i sentrum. La det være 
utgangspunktet, og la oss så tenke kreativt på hvordan lokalene kan gjøres mest mulig 
funksjonelle og attraktive. Det behøver ikke bety ”mest mulig lik kinoen i Verdal”; kanskje 
går det tvert imot an å finne et konsept som konkurrerer ved å være litt annerledes.  
 
Det må nå bli slutt på at vi tømmer Levanger sentrum for aktivitet og møteplasser. Det er fra 
før altfor mange lokaler som står ubrukt eller underutnyttet. Det er trist, og det er sløsing med 
ressurser. De tomme vinduene står der som en god søknad fra Levanger om å bli hivd ut av 
Cittàslow-nettverket, der et av kravene er at en skal ”verdsette og utnytte gamle bysentra”.  
 
At trebyen nå er vernet er ingen unnskyldning for å la den bli et livløst museum. Det er tvert 
imot en utfordring til å fylle den med liv. Berg Eiendom får unnskylde meg, men ingen reiser 
særlig langt for å se Moan. Trebyen Levanger har et helt annet potensial. Skal det realiseres 
må kommunen ta et valg: at det skal satses i sentrum, både når det gjelder kultur og 
næringsutvikling. Miljøpartiet De Grønne har tatt det valget. Er vi alene? 
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